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Na najbliższej, sierpniowej sesji Rada Miasta ma się zająć problemem akwizytorów i komiwojażerów. 
– Złożyłem wniosek do burmistrza z prośbą o sprawdzenie czy jest możliwy do wprowadzenia na terenie gminy
zakaz handlu obnośnego. Zakaz miałby dotyczyć komiwojażerów, którzy nie płacąc podatków w Skoczowie,
sprzedają towary wątpliwej jakości za pół ceny. Przeszkadzają w ten sposób miejskim kupcom w legalnym
prowadzeniu biznesu – mówi Andrzej Bacza, przewodniczący Rady Miejskiej. 
Skoczowscy kupcy nigdy nie zwracali się z prośbą do Urzędu Miejskiego o rozwiązanie tego problemu. Jednak, jak
mówią w rozmowie z OX.PL, czekają na rozwój sytuacji. – Poczekamy do momentu kiedy pojawi się konkretna
propozycja rozwiązania kwestii komiwojażerów. Jak na razie do działań przewodniczącego Rady Miejskiej
podchodzę z dużą rezerwą. Jeśli pojawi się konkretny pomysł wówczas się do niego odniesiemy – oznajmia Roman
Korwin, przewodniczący Skoczowskiego Towarzystwa Kupieckiego. 
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